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Št. zapisnika: 05/22-24 

Ljubljana, 3. 10. 2022 

Zapisnik 5. redne seje predsedstva JZS 

 

Člani predsedstva: Robert Anžič, Igor Benko, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Matej 

Mihailovski, Klemen Mihalič, Samo Milanič, Lea Pavrič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, 

Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 

 

Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 

 

Seja se je pričela ob 18:15. 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. JZS opravila in realizacija sklepov 
3. Poročila in realizacija sklepov 

3.1. Poročilo predsednika 
3.2. Poročilo tajnika 
3.3. Poročilo blagajnika 
3.4. Poročilo katastra 
3.5. Poročilo JRS 
3.6. Poročilo službe za varstvo jam 
3.7. Poročilo službe za izobraževanje 
3.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
3.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
3.10. Poročilo službe za šport 
3.11. Poročilo službe za jamski turizem 
3.12. Poročila članov predsedstva 

4. Nadzorni odbor 
5. Razno 
 
Ad. 1 
Dnevni red je soglasno sprejet. 

 

Ad. 2 

Nismo obravnavali. 

 

Ad. 3 

Predsednik: 

Na Upravi za zaščito in reševanje je prišlo do nekaj kadrovskih sprememb. Predsednik JZS in vodja JRS 

se bosta v bližnji prihodnosti sestala z novim vodstvom. 



Konec meseca je bil v Bovcu na obisku vaje Potres 2022. Tam ni bila le prikazna vaja, ampak so se 

reševalci srečali z realnimi situacijami in dejansko vadili. Interes Občine Bovec (in JZS) je, da bi na Kaninu 

za primere intervencij pri Koči Petra Skalarja postavili heliport. Žičnici so uporabno dovoljenje podaljšali 

še za 2 leti. Vzporedno z obstoječo bodo v tem času začeli graditi novo. 

Povpraševanja po nočitvah v sobi v Bovcu se množijo. Predsedstvo je mnenja, da naj bo soba v uporabi 

za JZS in JRS. Sklep je soglasno sprejet. 

 

Sklep 015/22-24: Prostori v Bovcu so po predhodnem dogovoru s skrbnikom na voljo članom društev 

iz JZS in reševalcem JRS. 

 

Potrebno se bo oglasiti na nekaj ministrstvih, pri njihovih kontaktih za NVO-je. Med člani predsedstva 

nabiramo interesente, ko bodo datumi potrjeni, povabimo še ostale člane JZS. 

 

Tajnik: 

Ni poročila. 

 

Blagajnik: 

Stanje: 74.609,98 € 

Plačano novo vozilo in še nekaj 10 drugih računov. Od prihodkov je bilo največ plačil izpitov in donacija 

dohodnine. JRS je že dobro prekoračila predvidene stroške goriva. 

 

Kataster: 

Vodja še vedno ni poslal vrednotenja. Oddaja zapisnikov je letos porazno nizka. Nadeja se, da 

zapisnikarji z oddajo ne bodo čakali na zadnji trenutek. 

Preko UIS smo od WikiCaves smo dobili povpraševanje o lokalnih restrikcijah objavljanja podatkov o 

jamah. Naše stališče je, da jim oddajajmo čim manj, ker tudi tako lahko večamo sodelovanje tujcev z 

lokalci. 

 

JRS: 

Zanimamo se za licence za LocusMap, saj bi napredne funkcije prišle prav npr. pri iskalnih akcijah. 
Podpredsednik bo povprašal kake so možnosti za popuste. 
September je bil sicer zelo aktiven. Intervencija v udornici Risnik je bila hitro in uspešno opravljena. 
Končana je bila recertifikacijska vaja ekipe CaveSAR ModEX v Avstriji. V Kranju so bili na kvalitetno 
pripravljeni in zelo veliki vaji železniške nesreče, v Bovcu potresa. V obeh so člani JRS zelo lepo 
sodelovali z ostalimi ekipami. Uspešno sta bila izpeljana 2 termina modula A. Nekaj je bilo predstavitev 
JRS po Sloveniji. Predsednik JZS si želi ustanoviti ekipo JRS za zveze, ki bi skrbela za žično in brezžično 
komunikacijo na aktinostih. IJS bo prijavil mednarodni program podiplomskega študija medicine na 
terenu, pri čemer si med drugim želi tudi sodelovanja z JRS in PŠJ. 
Zaključna večerja, na katero je kot vedno vabljeno tudi predsedstvo JZS, bo letos v Bovcu. 
 
Varstvo jam: 

The Economist je objavil članek, kjer omenja visoke cene določenih jamskih hroščev. 

 

Izobraževalna služba: 

Ni poročila. 

 



Varnostno tehnična služba: 

Poročilo je poslal po e-pošti. 

Po opravljenih primerjalnih preizkusih abrazije na trakovih in vrveh je raziskavo poglobil in razširil še 

na dve vrsti pomožnih vrvic ter ploske trakove. Oplaščene vrvi so zaradi plašča precej bolj obstojne na 

abrazijo od trakov. Ugotovitve so bile predstavljene tudi na nedavnem letnem srečanju ECRA. Glede 

na odziv, je bila predstavitev zanimiva. 

 

Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Poročilo je poslal po e-pošti. Na srečanju ECRA je JRS zastopala 3-članska ekipa – 2 potapljača in 

zdravnica. Lokacija je bila dobra, organizacija žal slabša, z velikim pomanjkanjem podpore lokalcev. 

Poljaki so pokazali preprostejši način opremljanja nosil za potapljanje. 

 
Služba za šport: 

Ni poročila. 

 

Služba za jamski turizem: 

Ni poročila. 

 

Člani predsedstva: 

JKŽ je bil na odpravi v Bosni in Hercegovini ter Črni Gori. 

Aleš Lajovic je dostavil priznanja zdravnikom, podeljena v lanskem letu. Bili so jih veseli. 

Predstavnik v FSE je trenutno Matej Mihailovski, namestnik pa Maks Merela. Maks se želi s položaja 

umakniti. Maks Petrič bo prevzel funkcijo predstavnika, Miha Čekada pa namestnika. Stara 

predstavnika dobita razrešnico. Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sklep 016/22-24: Maks Petrič je predstavnik v FSE, Miha Čekada prevzame funkcijo njegovega 

namestnika. 

 
Ad. 5 

Pripombe so podajali sproti. 

 

Ad. 6 

Miha Čekada je predstavil idejo slovenskega jamarskega kongresa. Primeren termin bi bil nekje konec 

maja. Kraški krti so izrazili idejo, da bi nekaj podobnega izpeljali pri njih. Predlagali smo, da bi to 

srečanje dobilo obliko predstavljenega kongresa, v istem sklopu pa bi opravili še prvi rok izpitov. Samo 

Milanič jim bo idejo predstavil naslednjič, ko se sestanejo. 

Andrej Fratnik je prejel plaketo Državnega sveta Republike Slovenije najzaslužnejšim društvenim 

delavcem - prostovoljcem. 

 

Seja je bila zaključena ob 20:20. 

 

Zapisnikar: Marko Erker 


